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T gemeenteraad 15-mei-18 1 juli 2019 Jansen
Nooijer

Privacybeleid                                                                                                      Tycho
Jansen zegt toe na een jaar met elkaar om tafel te zitten om te kijken hoe het
Privacybeleid Drechtsteden werkt  en hoe de functie gegevensbescherming zich
ontwikkeld

Is afgedaan via brief 2018-15461 stukkenlijst 31 mei 2019

T carrousel 29-mei-18 Na het
gereedkomen
van de
reconstructie
Koninginneweg

Huizinga, J
Michielse

Monitoren verkeerstromen Koninginneweg                                           Toegezegd is
om na de reconstructie Koninginnenweg de verkeerstromen te monitoren om te
kijken of de wachttijden komend vanuit Kort Ambacht inderdaad omlaag gaan
na afsluiting van de Jan Steenstraat en de ingebruikneming van de busbaan. In
de raad van 12 februari 2019 is door ABZ gevraagd om vooral ook vooraf te
monitoren om vergelijking mogelijk te maken. Raad 18 juni 2019
toegevoegd:Wethouder Jos Huizinga zoekt uit op verzoek van ABZ of er voor
de renovatiewerkzaamheden aan de Koninginneweg een meting is verricht.

Toezegging afgehandeld inzake de meting vooraf aan de
renovatiewerkzaamheden via brief aan de raad 2019-15609
12 juli 2019

T begrotingsraad 13-nov-18 doorlopend Jansen T
Schultink

Monitoring armoede
wethouder tycho jansen zegt toe op verzoek van de PvdA de armoede te monitoren

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=2b5a317c-cde5-4597-9485-fd544423fd6a&FoundIDs=&year=2018
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=98f4fce6-28c8-47ba-b961-5e5ed7be1dc7&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=9b07bb3e-aa3b-44af-b7cb-c7796b559a6c&FoundIDs=&year=2018
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=84609213-d690-4f9e-8287-3503251d0080&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=ee057fcf-038b-4480-bc1e-4ad3eaa121fa&FoundIDs=&year=2018


T begrotingsraad 13-nov-18  1 juli 2019 De Witte J. / De
Meij
Schultink

Zomerschool Wethouder Jolanda de Witte zegt toe terug te komen op de
zomerschool. Er komt nog nader onderzoek

De mogelijkheid om een zomerschool in Zwijndrecht te
realiseren is besproken met de schoolbesturen in het
OOGO. Een werkgroep vanuit het OOGO heeft zich
nader georiënteerd op de invulling in Dordrecht.
Afgesproken is nader onderzoek te doen naar de
mogelijkheden en de vorm die voor Zwijndrecht
geschikt is. Dit onderzoek en het vervolg wordt
meegenomen in het onderwijsachterstandenbeleid
(September 2019). In de raad van 9 april 2019
afgesproken dat de toezegging blijft staan

M begrotingsraad 13-nov-18 1 juli 2019 Van Dongen J.
Michielse

Natuurbegraafplaatsen
Ingediend CDA en D66
Roept het college op:
Te onderzoeken of er in de nabije toekomst behoefte is aan een
natuurbegraafplaats in Zwijndrecht.
De motie is unaniem aangenomen

Afgehandeld via Brief aan de Raad 2019-15555 21 juni 2019

M begrotingsraad 13-nov-18  Nieuwe
deadline vóór de
begrotingsbehan
deling 12
november 2019

Groenewegen/
Nooijer

Hoogte rioolheffing en afvalstoffenheffing
Ingediend door CDA en VVD
Roept het college op:
- Met de kadernota van 2020 een aantal scenario’s uit te werken die leiden tot
een verlaging van 10% de van het tarief van 2019 voor onze inwoners, dat dan
als basis dient voor de bepaling van het tarief voor 2020.
Randvoorwaarde is dat dit niet mag leiden tot verhoging van andere
structurele belastingen of heffing.
De motie is unaniem aangenomen

Besproken tijdens de oirëntatieavond van 21 mei
wordt afgehandeld voor de beegrotingsbehandeling

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=ee057fcf-038b-4480-bc1e-4ad3eaa121fa&FoundIDs=&year=2018
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=d44a8c18-99cf-48b1-85c9-40375b7aff13&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=a451d403-184d-4aa1-8b74-7b6bd72d78be&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=d44a8c18-99cf-48b1-85c9-40375b7aff13&FoundIDs=


M begrotingsraad 13-nov-18   1 juli 2019 Huzinga / Deckers A16 en spoor
Ingediend door ABZ
Verzoekt het college, roept het college op,
Om in het eerste kwartaal van 2019 met een plan van aanpak te komen hoe wij
deze in het raadsprogramma benoemde onderdelen gaan bewerkstelligen.
Waarmee uiteraard niet bedoelt wordt de uitvoering van, maar wanneer het
college wat gaat doen om met alle  verantwoordelijke overheden het gesprek
aan te gaan om te komen tot en de raad hierbij te betrekken danwel te
informeren.
De motie is unaniem aangenomen

Presentatie A 16 is geweest over het spoor volgt een
brief .

M begrotingsraad 13-nov-18 9 juli 2019 Jansen /
Nooijer

Overheadkosten
Ingediend ABZ
De raad verzoekt het college, roept het college op,
Om in voor de behandeling van de kadernota 2019 aan de raad uitleg te geven
over de systematiek achter de toerekening van de overhead kosten. En in lijn
met de eerder aangehaalde notitie overhead dit in de door de raad vast te
stellen “Financiële verordening” vast te leggen.
De motie is unaniem aangenomen

M begrotingsraad 13-nov-18 9 juli 2019
18 juni op
carrousel
Politieke Markt

Burgemeester
Nooijer

Vuurwerk
Ingediend door ChristenUnie-SGP
De raad verzoekt het college:
- een plan te ontwikkelen om de huidige vuurwerkvrije zones in Zwijndrecht te
vergroten;
- in overleg te gaan met omliggende gemeenten Dordrecht en Papendrecht,
waarmee we nu reeds een gezamenlijke vuurwerkshow kennen op het drie-
rivierenpunt;
- in overleg te gaan met de organisatie met lokale organisatoren van de huidige
vuurwerkshow op Koningsdag;
- in dat plan de volgende elementen uit te werken:
A. een tijdpad, waarbij gestreefd wordt naar uitbreiding van de vuurwerk-vrije
zones en het realiseren van zones waarbij vuurwerk binnen de wettelijke kaders
afgestoken mag worden;
B. een communicatiestrategie gericht op het informeren en betrekken van
inwoners, met specifieke aandacht voor ideeën en suggesties van
vuurwerkliefhebbers;
C. een uitvoeringsplan;
- uiterlijk bij de Kadernota 2020 aan de raad te rapporteren over het hiervoor
genoemde plan.

De motie is unaniem aangenomen

Wethouder Tycho Jansen en burgemeester Hein van
der Loo willen dit jaar een gezamenlijk vuurwerk
organiseren met Dordrecht en Papendrecht, waarbij
aandacht besteed wordt aan de veiligheid door onder
meer het Noordpark te verklaren als vuurwerkvrije
zone.
Op 13 november 2018 heeft uw raad de Motie
Vuurwerk Zwijndrecht aangenomen.
U vraagt het college om vóór de Kadernota een aantal
zaken te onderzoeken m.b.t. het afsteken van vuurwerk
in Zwijndrecht, vuurwerkvrije zones, een vuurwerkshow
e.d.

Reactie aan de raad via mail op 21 januari 2019 Hierbij
delen wij u mee dat wij het Onderzoekscentrum
Drechtsteden opdracht hebben gegeven  om een
verkennend onderzoek te doen.
Zij gaan hier op korte termijn mee aan de slag. Zij gaan
in gesprek met de indieners van de motie, schakelen
ons bewonerspanel in,  gaan in gesprek met Dordrecht
en Papendrecht en  spreken met de organisatie van de
vuurwerkshow op Koningsdag. Ook gaan zij inzicht
geven in de mogelijke kosten  van een vuurwerkshow.

In mei 2019 worden de resultaten hiervan bekend en
zullen wij u een aantal mogelijke scenario's voorleggen.

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=d44a8c18-99cf-48b1-85c9-40375b7aff13&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=d44a8c18-99cf-48b1-85c9-40375b7aff13&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=d44a8c18-99cf-48b1-85c9-40375b7aff13&FoundIDs=


M begrotingsraad 13-nov-18 9 juli 2019 Jansen /
Schultink

Werkende armen
Ingediend door D66 en ChristenUnie-SGP
De raad roept het college op :
• Het in beeld te brengen van de situatie rondom werkende armen (veelal ook
gezinnen met kinderen) in Zwijndrecht (percentages, gebruik van landelijke
tegemoetkomingen en toeslagen, etc.);
• Hierbij ook werkgevers en uitzendbureaus te raadplegen (met in acht name
van de privacy);
• Zo nodig met een voorstel te komen om het percentage te doen dalen en/of
met een voorstel te komen om gebruik van landelijke tegemoetkomingen en
toeslagen te doen stijgen;
• Dit voor behandeling van de Kadernota 2019 voor te leggen aan de raad;.
• Een integraal en samenhangend armoede-, minima en schuldenbeleid te
blijven hanteren en te blijven bijstellen ter intensivering van de bestrijding van
armoede en schulden en het verbeteren van de positie van minima.
De motie is unaniem aangenomen

M Gemeenteraad 11 dec. 2018 Nieuwe deadline
Vóór de
begrotingsbehan
deling 12
november 2019

Dongen van J.
Deckers

Motie afval scheiden
Ingediend door D66
Roept het college op :
Het afvalbeleid te evalueren en daarbij te kijken naar de gebruiker en het
systeem, ook met het oog op kostenbeheersing. Met de achterliggende
gedachte om bij de a.s. Kadernota behandeling voorstellen voor te leggen
zodat de gemeenteraad keuzes kan maken om de doelstelling (het restafval
per persoon terug te brengen) te behalen.

Advies college: positief
De motie is unaniem aangenomen

Oriëntatieavond 21 mei 2019,  wordt afgehandeld
voor de begrotingsbehandeling

SF1911 12-mrt-19 12 april 2019 Verkeersveiligheid Rotondes/ zebrapaden Reagerend op  de reacties die wij
hebben gekregen n.a.v. het stukje “Goed kijken en toch niets zien” in De Brug
van 30-1-2019 vragen wij de gemeente wat zij kan doen en gaat doen om de
zichtbaarheid bij rotondes aan te pakken om zo de verkeersveiligheid te
verbeteren.
Er zijn klachten over het zebrapad in de bocht van de Burgemeester Jansenlaan
en de Warmoezierstraat. De automobilisten die vanaf de Warmoezierstraat
naar de Burgemeester Jansen laan rijden, zien de voetgangers op dat zebrapad
veel te laat. Er ontstaan dan gevaarlijke situaties. Onze vraag is of de
gemeente  dit probleem op kan lossen?
Ingediend door de PvdA foto is bijgevoegd.

Beantwoord via brief aan de raad 2019-15428 28 juni 2019

M gemeenteraad 12-mrt-19 1 juli 2019 J. van Dongen Motie Bamboe verkeersborden
Ingediend door het CDA, D66, ondersteunt door GroenLinks en ChristenUnie-
SGP, VVD, SP
Roept het college op :
De voor- en nadelen van het gebruik van bamboe verkeersborden te
onderzoeken, bij noodzakelijke vervanging van de huidige aluminium
verkeersborden, en hierover voor de Kadernota 2020 terug te rapporteren aan
de raad.

Wethouder Jacqueline van Dongen omarmt de motie als het enigszins kan gaat
de wethouder hiermee aan de slag

De motie wordt unaniem aangenomen

Afgehandeld via Brief aan de Raad 2019-15607 05 juli 2019
Het college stelt voor een proef te starten met bamboe
verkeersborden in Zwijndrecht.

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=d44a8c18-99cf-48b1-85c9-40375b7aff13&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=06b62a13-7c88-4427-affd-57cdee48876f&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=dae5b0aa-edbe-4e5c-8744-d5be0d60e39e&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=7f0de37b-1fdd-4acc-a7b7-4076751a947a&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=cf6863d1-c5df-4a12-845b-4d8214afe368&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=97fd12b2-52c8-429d-b7e5-4b099dfdf637&FoundIDs=&year=2019


T gemeenteraad 12-mrt-19 1 oktober 2019 Burgemeester
Patti Zanoli

Stemmen met soundbox                                                                          Toezegging:
Burgemeester Robert Strijk licht toe over de wijze waarop de leden van
stembureau getraind worden en zegt toe de pilot in Sliedrecht af te wachten
over het stemmen met de zogenaamde soundbox (een mal met audio
ondersteuning) zodat inwoners met een visuele beperking zelfstandig kunnen
stemmen.
Deadline: 1 oktober 2019

T carrousel 9-apr-19 1 juli 2019 10
september in de
raad

T. Jansen Toekomst visie                                                                                             Wethouder
Tycho Jansen zegt toe dat wij er voor zullen zorgen dat de conclusies uit hele
traject van de toekomstvisie inclusief burgertop, in een uitgebreidere variant
mede aan de hand van het beeldverslag wordt opgeschreven. Dit  in afstemming
met de leden van de werkgroep. Hierin staat de boodschap die meegegeven
wordt aan de werkgroep omgevingsvisie centraal.

Toekomstvisie zal in de raad van 10 september ter
besluitvorming liggen

T gemeenteraad 9-apr-19 10 mei 2019 J.Huizinga Verbod vrachtverkeer Kerkweg                                                                Wethouder
Jos Huizinga zegt op een vraag van het CDA over het vrachtverkeer dat via de
Kerkweg de dijk verlaat te kijken of hier ook een verbodsbord neer gezet kan
worden zodat de vrachtwagens voortaan over de Munnikensteeg
Deadline: 10 april 2019

Beantwoord via Brief aan de Raad 2019-15553 11 juni 2019

T carroussel/
gemeenteraad

9-apr-19 1 jui 2019 J. van Dongen Grote aanpak buitenruimteWalburg                                                        Toezegging
Wethouder Jacqueline van Dongen zegt toe terug bij de raad te komen met het
definitieve ontwerp grote aanpak buitenruimte winkelcentrum Walburg

Op 09 september 2019 wordt de raad uitgenodigd
voor een inloopbijeenkomst waarin een toelichting
wordt gegeven op het definitieve ontwerp van
winkelcentrum Walburg.

M gemeenteraad 9-apr-19 31 december
2019

Burgemeester
J.Huizinga

Motie CDA toekomst regionale samenwerking
Ingediend door het CDA
De raad roept het college op:
- Zo spoedig mogelijk met de andere portefeuillehouders in gesprek te gaan om
duidelijk te krijgen waar maatwerk onvoldoende geleverd wordt en waar de
samenwerkingsconstructie(s) integraal werken beperken.  Op basis daarvan
formuleren zij adviezen voor aanpassingen in de samenwerking, zodat deze
beperkingen worden weggenomen.
De raad stemt unaniem in met deze motie.

https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=zwijndrecht&id=100105483
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=1e8c6105-16e3-41e5-abf5-5823b69919aa&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=1e8c6105-16e3-41e5-abf5-5823b69919aa&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=98f4fce6-28c8-47ba-b961-5e5ed7be1dc7&FoundIDs=D106219ec-8426-4958-95f7-71ff1f53039d,D325ed01a-9c5d-4539-8db2-1e68e5360fa2
https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=zwijndrecht&id=100108361
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=57878964-8a69-4c4b-8027-a55e1291c4c9&FoundIDs=&year=2019


M gemeenteraad 9-apr-19 16 juli 2019 Burgemeester
J. Huizinga

Motie ABZ, VVD, CDA en PvdA Toekomst regionale samenwerking Drechtsteden
De raad verzoekt het college:
Om in de Drechtsteden, in samenwerking met de 6 andere colleges, te komen
tot:
- een voortvarende start van werkgroepen met trekkers op de thema’s wonen,
werk en mobiliteit en daarmee vorm te geven aan de uitvoering van de
groeiagenda;
- binnen de Drechtsteden gemeenten afstemming te zoeken tussen bestuurders
én gemeenteraadsleden van de 7 gemeenten met als doel tot een breed
gedragen voorstel te komen over de rol van de trekkers op regionale dossiers en
al dan niet formele borging via de Drechtraad in de geplande aanpassing van de
gemeenschappelijke regeling Drechtsteden per november 2019. Als startpunt
hiervoor kunnen de diverse amendementen worden gebruikt.
De raad stemt unaniem in met deze motie .

M gemeenteraad 9-apr-19 1 juli 2019 J. van Dongen Motie VVD geluidsoverlast Kort Ambacht
Ingediend door de VVD ondersteunt door ABZ, PvdA, SP
De raad,
Gehoord hebbende de onbevredigende beantwoording van de vraag: “te
onderzoeken welke kosten er zouden ontstaan zowel qua investering als qua
vaste lasten indien er een geluidsmeetnet geplaatst zou worden tussen het
bedrijventerrein Groote Lindt en de woonwijk Kort-Ambacht.”

Verzoekt de Raad het college voor de perspectiefnota in juli 2019
bovenstaande vraag compleet te beantwoorden.

De wethouder Jacquelien van Dongen is van plan een specialist in te schakelen
en pakt de motie iets ruimer op, (zijn er meer plaatsen met geluidsoverlast,
waar zit het probleem)
De motie is aangenomen

Zie brief 2019=15525 Motie geluidsoverlast stukkenlijst 31
mei 2019

SF1917 15-mei-19 14 juni 2019
Nieuwe deadline
wordt 25 juni
2019

J. de Witte Onderwerp: Inkomenstoets PGB jeugd
Het college wordt verzocht de volgende vragen van de gemeenteraad
Zwijndrecht naar aanleiding van de inkomenstoets voor een PGB jeugd
schriftelijk te beantwoorden:

1. Klopt het dat de inkomenstoets gebaseerd is op tussenvonnissen van de
rechtbank te Rotterdam zaak ECLI:NL:RBROT:2018:689
2. Klopt het ook dat de vonnissen niet direct betrekking hadden op de vraag of
er een inkomenstoets mag worden geheven? Maar dat deze (tussen)vonnissen
meer gingen over wat er van ouders zelf mag worden verwacht in zorg en
ondersteuning aan hun kind? Zijn er in mei 2019 al eindvonnissen in deze
zaken?  Zo ja wat zijn de eindvonnissen? Zo nee wanneer wordt er een
uitspraak verwacht?
3. Zijn er in Nederland elders uitspraken over het mogen heffen van
inkomenstoets bij het PGB door gemeenten? Zo ja, wat is de strekking
daarvan?
4. Zijn er door gemeenten aangaande inkomenstoetsen zaken geschikt, Zo ja
hoeveel in ZHZ?
5. Lopen er hoger beroepzaken met de vraag of de inkomenstoets kan/mag?
Zo ja wanneer zijn deze ingediend en wanneer wordt er een vonnis verwacht?
6. Krijgen alle ouders die een persoonsgebonden budget voor de jeugd
aanvragen voor hun kind automatisch een inkomenstoets? Zo nee wanneer
niet en Zo ja, kunt u dan uitleggen hoe dit zich verhoudt tot de Jeugdwet
artikel 8.1.1 waarbij de regering stelt dat als ouders of jeugdigen het wensen
het college een PGB moeten verstrekken? Ouders kunnen dus kiezen tussen
zorg in natura voor hun kind of een persoonsgebonden budget.  Vind het
college dat er met een inkomenstoets sprake is van keuzevrijheid voor ouders
en jeugdigen? Zo ja waarom wel, zo nee waarom niet?
7. Zijn er ouders die een inkomenstoets weigeren? Zo ja Hoe vaak is dit al
voorgekomen? Wat betekent dit dan voor de aanvraag wordt deze ouders dan
verplicht om zorg in natura af te nemen? En hoe verhoudt dit zich dan tot de
eerder genoemde keuzevrijheid die in de Wet verankerd is?
8. En hoe verhoud dit zich tot artikel 8.1.4. van de Jeugdwet waarbij de hoogte
van het inkomen van de ouders geen weigering of intrekkingsgrond vormt om
het PGB te weigeren?

Beantwoord via brief aan de raad 2019-15590 28 juni 2019

T gemeenteraad 14-mei-19 1 augustus 2019 J. van Dongen Brug Zwijndrecht-Dordrecht            
Wethouder Jacqueline van Dongen zegt toe op de vraag van D66 na te vragen bij
Rijkswaterstaat wanneer de brug tussen Zwijndrecht en Dordrecht voor het
laatst gecontroleerd is.

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=57878964-8a69-4c4b-8027-a55e1291c4c9&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=57878964-8a69-4c4b-8027-a55e1291c4c9&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=6682298a-3818-4d25-a6cc-03ddb4479d27&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=7f0de37b-1fdd-4acc-a7b7-4076751a947a&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=b96db3a6-28a2-4042-887d-89a69fd0907b&FoundIDs=&year=2019


T carrousel 14-mei-19 1 augustus 2019 Burgemeester Communicatie over ballonnen                                                 Wijzigingsverordening
APV artikel 4.9a verbod oplaten ballonnen                   Burgemeester zegt toe
aandacht te besteden aan actieve communicatie hierover.

T gemeenteraad 28-mei-19 Mei 2020 college en griffie Motie Behandeling GR-stukken
Ingediend door D66 ondersteund door de hele raad
Verzoekt het college:
1. De stukken (zonder zienswijze) direct aan de gemeenteraad te sturen.
2. Bij de diverse GR-en aan dringen om de stukken eerder aan te leveren.
3. In samenspraak met de griffie zorgt voor een betere doorgeleiding van de
stukken.
De motie wordt unaniem aangenomen.

SF1918 12-jun-19 11 juli 2019 Burgemeester Vraag inzake aangifte doen bij politie Vraag 1
Klopt het dat in Zwijndrecht er na 18.00 géén aangiftes opgenomen kunnen
worden? Indien die klopt wat is daar de reden van, we hebben hier toch een
volwaardige politiepost? Als dit niet klopt waarom wordt dan zo wel gemeld.

Vraag 2
Klopt het dat de wachttijd om aangifte te doen na 18.00 in Dordrecht meer
dan één week is? Indien dit niet klopt wat is dan de wachttijd en waarom
meldt men dit.

Vraag 3
Als iets niet noodzakelijkwijs per telefoon kan waarom wordt dit dan op 17
mei niet direct gedaan. Of waarom wordt dit op 18 mei niet verteld?

Vraag 4
Wat is de reden dat inwoners uit Zwijndrecht/Heerjansdam naar het bureau in
Gorinchem verwezen worden met een bureau in Zwijndrecht, Dordrecht en
Papendrecht voordat je in Gorinchem aan komt?

Vraag 5
Graag ontvangen wij een uiteenzetting hoe de inwoners vanuit Zwijndrecht en
Heerjansdam op het bureau in Zwijndecht terecht kunnen voor het doen van
aangiften. Welk onderscheid men maakt in verschillende soorten van aangifte.

Met een klacht als deze snappen wij de cijfers van dalende aangiften. Dit
bemoedigt een inwoner niet om aangifte te doen. De betrokkene in deze had
een schriftelijk bewijs van zijn aangifte nodig voor zijn verzekering anders had
hij het bijltje er al eerder bij neergelegd. Wat wij alles lezende zeker begrijpen.

Vraag 1
Klopt het dat in Zwijndrecht er na 18.00 géén aangiftes opgenomen kunnen
worden? Indien die klopt wat is daar de reden van, we hebben hier toch een
volwaardige politiepost? Als dit niet klopt waarom wordt dan zo wel gemeld.

Vraag 2
Klopt het dat de wachttijd om aangifte te doen na 18.00 in Dordrecht meer
dan één week is? Indien dit niet klopt wat is dan de wachttijd en waarom
meldt men dit.

Vraag 3
Als iets niet noodzakelijkwijs per telefoon kan waarom wordt dit dan op 17
mei niet direct gedaan. Of waarom wordt dit op 18 mei niet verteld?

Vraag 4
Wat is de reden dat inwoners uit Zwijndrecht/Heerjansdam naar het bureau in
Gorinchem verwezen worden met een bureau in Zwijndrecht, Dordrecht en
Papendrecht voordat je in Gorinchem aan komt?

Vraag 5
Graag ontvangen wij een uiteenzetting hoe de inwoners vanuit Zwijndrecht en
Heerjansdam op het bureau in Zwijndecht terecht kunnen voor het doen van
aangiften. Welk onderscheid men maakt in verschillende soorten van aangifte.

Met een klacht als deze snappen wij de cijfers van dalende aangiften. Dit
bemoedigt een inwoner niet om aangifte te doen. De betrokkene in deze had
een schriftelijk bewijs van zijn aangifte nodig voor zijn verzekering anders had
hij het bijltje er al eerder bij neergelegd. Wat wij alles lezende zeker begrijpen.

Vraag 1
Klopt het dat in Zwijndrecht er na 18.00 géén aangiftes opgenomen kunnen
worden? Indien die klopt wat is daar de reden van, we hebben hier toch een
volwaardige politiepost? Als dit niet klopt waarom wordt dan zo wel gemeld.

Vraag 2
Klopt het dat de wachttijd om aangifte te doen na 18.00 in Dordrecht meer
dan één week is? Indien dit niet klopt wat is dan de wachttijd en waarom
meldt men dit.

Vraag 3
Als iets niet noodzakelijkwijs per telefoon kan waarom wordt dit dan op 17
mei niet direct gedaan. Of waarom wordt dit op 18 mei niet verteld?

Vraag 4
Wat is de reden dat inwoners uit Zwijndrecht/Heerjansdam naar het bureau in
Gorinchem verwezen worden met een bureau in Zwijndrecht, Dordrecht en
Papendrecht voordat je in Gorinchem aan komt?

Vraag 5
Graag ontvangen wij een uiteenzetting hoe de inwoners vanuit Zwijndrecht en
Heerjansdam op het bureau in Zwijndecht terecht kunnen voor het doen van
aangiften. Welk onderscheid men maakt in verschillende soorten van aangifte.

Met een klacht als deze snappen wij de cijfers van dalende aangiften. Dit
bemoedigt een inwoner niet om aangifte te doen. De betrokkene in deze had
een schriftelijk bewijs van zijn aangifte nodig voor zijn verzekering anders had
hij het bijltje er al eerder bij neergelegd. Wat wij alles lezende zeker begrijpen.

Beantwoord via brief aan de raad 2019-15604  05 juli 2019

T gemeenteraad 28-mei-19 1 sept. 2019 Van Dongen Ophogen vervuilde grond                                                                            Toegezegd
wordt op een vraag van het CDA dat een follow up komt met betrekking tot het
ophogen met vervuilde grond

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=b96db3a6-28a2-4042-887d-89a69fd0907b&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=08deb045-5bd0-4f32-ac26-204c14c79926&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=97fd12b2-52c8-429d-b7e5-4b099dfdf637&FoundIDs=&year=2019


SF1919 25-jun-19 23 juli 2019 Vraag ABZ inzake watertoren Onze vraag is hoe verloopt het project
watertoren an sich? Graag een rapportage
Maar vooral: Het torentje terug op de top van de watertoren? Dat schijnt niet
van toepassing te zijn. Graag nog even duidelijkheid

De aanpassing van het rijksmonument is nu wel heel ver gegaan in vergelijk
met het originele ontwerp en gezien de eisen aan historische gebouwen aan
de overzijde van de rivier. Mogelijk scheppen de Zwijndrechtse aanpassingen
een rechtsgrond voor aanpassingen van die rijksmonumenten op de Dordtse
oevers.
Wij zien uw antwoorden tegemoet.

Beantwoord via Brief aan de Raad 2019 - 15618, 19 juli 2019

SF1920 25-jun-19 23 juli 2019 Vraag ABZ inzake verkeersveiligheid De wegen Molenweg , Dorpsstraat ,
Lindsedijk en de Langeweg en  Geerweg bijvoorbeeld,  staan of worden
genoemd als plaatsen waar te hard wordt gereden of zelfs geracet .
Wij hebben hierover de volgende vragen:
Vraag 1:Bent  u hiermee bekend ?
Vraag 2:Staan er hier al acties op gepland ?
Vraag 3:Indien dit nog niet het geval is, wanneer gaan we hier actie op
ondernemen ?
Vraag 4:Is het college van mening dat de verkeersveiligheid in het geding is
Vraag 5:Daar  waar het wegen van het waterschap betreft is daar overleg over
? De wegen Molenweg , Dorpsstraat , Lindsedijk en de Langeweg en  Geerweg
bijvoorbeeld,  staan of worden genoemd als plaatsen waar te hard wordt
gereden of zelfs geracet .

Beantwoord via Brief aan de Raad 2019-15612 12 juli 2019

SF1921 8-jul-19 08 augustus
2019

Schriftelijke vraag CDA met betrekking tot het opschorten van de inkomenstoets bij
jeugdhulp roept de vraag op wat er met lopende aanvragen gaat gebeuren en met
aanvragen die het laatste half jaar zijn afgewezen vanwege die  inkomenstoets?"

Beantwoord via Brief aan de Raad 2019-15624 19 juli 2019

T carrousel 25-jun 1-okt-19 Hein van der Loo Communicatie Kijfhoek     
Toezegging: Burgemeester Hein van der Loo zegt toe in de raadswerkgroep
Kijfhoek
te bespreken hoe we richting de inwoners communiceren over Kijfhoek en dit
terug te   koppelen aan de raad.

Kadernota 9-jul-19 1-jun-20 Tycho Jansen Buurten/wijken
Wethouder Tycho Jansen: zegt toe op een vraag van het CDA, de raad voor de
kadernota 2021 een beeld te geven hoe het in z’n algemeenheid staat met de
wijken/buurten in Zwijndrecht? Dit omdat  er signalen zijn dat buurten
achteruit gaan.

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=c321513a-adaf-4f5c-88c7-79dac01417ad&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=84609213-d690-4f9e-8287-3503251d0080&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=c321513a-adaf-4f5c-88c7-79dac01417ad&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=23c6e20f-0ae7-4f19-b5f0-8650b9dfdbd0&FoundIDs=&year=2019


Kadernota 9-jul-19 1-okt-19  Jansen Investeringen voetbalvelden                                                                Wethouder
Tycho Jansen: zegt toe in overleg met de voetbalverengingen nog eens kritisch
te kijken naar investeringen bij de voetbalvelden en met name de verlichting,
kunstgrasvelden Bakestein en de mogelijk uitruil van velden met Heerjansdam.

Kadernota 9-jul-19 a. 1-okt. 2019
b. 1 juni 2020

Van der Loo en
Jansen

Vuurwerk                                                                                                 Wethouder
Tycho Jansen en burgemeester Hein van der Loo willen dit jaar een
gezamenlijk vuurwerk organiseren met Dordrecht en Papendrecht, waarbij
aandacht besteed wordt aan de veiligheid door onder meer het Noordpark te
verklaren als vuurwerkvrije zone. Toegezegd a. wordt met een uitwerking te
komen van het besluit voor de vuurwerkshow aan het water. b. Het verloop,
de veiligheid in de hele gemeente en alsmede de kosten hiervan worden
geëvalueerd voor de volgende kadernota.
Deadline: 1 okober 2019/ 1 juni 2020

T Kadernota 9-jul-19  1 nov. 2019  Jansen 75 Jaar bevrijding    
Wethouder Tycho Jansen zegt toe dat het college extra aandacht volgend jaar
in het kader van 75 jaar bevrijding te ondersteunen. In samenspraak met het
bevrijdingscomité worden de mogelijkheden bekeken en zo nodig wordt hier
bij de begroting op teruggekomen.
Deadline:

T Kadernota 9-jul-19 1-okt-19 Van Dongen Wethouder Jacqueline van Dongen zegt toe op een vraag van het CDA inzicht
te geven in de opbrengsten van de inzet van handhaving, met de opmerking
dat dat geen zwart/wit cijfermatig overzicht zal zijn
Deadline: 1 oktober 2019

T Kadernota 9-jul-19 10 sept.2019 Kanters Noor Kanters komt schriftelijk  terug op een vraag van de VVD over hoe het
benoemen van leden van de werkgeversommissie is gelopen en hoe het in de
toekomst zou moeten lopen

Beantwoord via mail aan VVD op 5 september 2019

T Kadernota 9-jul-19 10 sept.2019 Kanters Noor Kanters wordt gevraagd om namens de raad het DSB uit te nodigen voor
een gesprek

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=23c6e20f-0ae7-4f19-b5f0-8650b9dfdbd0&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=23c6e20f-0ae7-4f19-b5f0-8650b9dfdbd0&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=23c6e20f-0ae7-4f19-b5f0-8650b9dfdbd0&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=23c6e20f-0ae7-4f19-b5f0-8650b9dfdbd0&FoundIDs=&year=2019


M Kadernota 9-jul-19 1-okt-19 Jansen Motie 1 Hogenood
Ingediend door D66 en ZPP

De raad roept het college op:
- Winkels, horecagelegenheden, maatschappelijke ontmoetingsplekken, etc. in
de gemeente Zwijndrecht te attenderen (o.a. via De Brug, de website, etc.) op
bovengenoemde problematiek en hen te wijzen op de gratis website en app
van Hoge Nood;
- Te zorgen voor hoge nood toiletstickers voor de winkels,
horecagelegenheden en maatschappelijke ontmoetingsplekken die zich
aanmelden bij HogeNood zodat zij ook vanaf de buitenkant als dusdanig
herkenbaar zijn;
 Het gemeentehuis ook van zo’n sticker te voorzien (het gemeentehuis is reeds
aangemeld bij HogeNood

M Kadernota 9-jul-19 1 ok 2019 Jansen Motie 2 Jongerenparticipatie
Ingediend door D66 en ABZ

De raad roept het college op:
• Te onderzoeken op wat voor manier jongeren betrokken willen worden bij
de totstandkoming, uitwerking en evaluatie van beleid. Denk hierbij aan een
jeugdpanel, jeugdadviescommissie of jeugdraad;
• Hierbij actief jongeren te betrekken, bijvoorbeeld in samenwerking met
scholen, Diverz, reeds actieve jongeren, etc.;
• Te onderzoeken op welke beleidsplannen de jongeren een bijdrage
kunnen/willen leveren;
De resultaten van dit onderzoek voor de aanstaande begrotingsbehandeling
terug te koppelen naar de gemeenteraad

M Kadernota 9 juli 209 1-okt-19 Jansen Motie 3 Fiets 'm erin!
Ingediend door ABZ namens alle partijen

De raad verzoekt het college:
- Bij het op te stellen parkeerbeleidsplan ook aandacht te schenken aan het
parkeren van fietsen, binnen het beschikbaar gestelde budget.
- Het eerder door ABZ in de gemeenteraad gedane verzoek daarmee positief te
bevestigen. Dat dit opgenomen wordt in de uitwerking van het parkeer
beleidsplan.
Gaat over tot de orde van de dag.

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=23c6e20f-0ae7-4f19-b5f0-8650b9dfdbd0&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=23c6e20f-0ae7-4f19-b5f0-8650b9dfdbd0&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=23c6e20f-0ae7-4f19-b5f0-8650b9dfdbd0&FoundIDs=&year=2019


M Kadernota 9-jul-19 1-okt-19 Van der Loo Motie 4 Welkom op het gemeentehuis
Ingediend door ABZ en ZPP

De raad roept het college op:
- De welkomstdag voor nieuwe inwoners voortaan op de zaterdag van open
Monumentendag plaats te laten vinden in september zodat dit een vaste plek
krijgt.
- En tevens er een programma ontstaat voor bewoners om het monument op
die dag te bezoeken om op deze manier de gemeente positief onder het
voetlicht te brengen.
Advies college: Overnemen per 2020. In 2019 wordt wel mee gedaan aan de
open monumentendag.

M Kadernota 9-jul-19 1-okt-19 Van der Loo Motie 5 De identiteit van Zwijndrecht
Ingediend door ABZ

De raad roept het college op:
- De wapens van alle gemeenten Zwijndrecht en haar opgenomen gemeenten
zichtbaar te maken bij de entree van het gemeentehuis zodat zichtbaar is waar
Zwijndrecht uit opgebouwd is

M Kadernota 9-jul-19 1-okt-19 Van der Loo Motie 6 Bescherming gerestaureerde raadhuis
Ingediend door ABZ-ZPP

De raad constateert dat;
- Het gerestaureerde raadhuis, een icoon binnen Zwijndrecht, beschermt dient
te worden zoals na de restauratie is opgepakt en afgesproken
- Dit als taak berust bij de burgemeester.
De raad roept het college op:
- De burgemeester op dit opnieuw voortvarend ter hand te nemen.

M kadernota 9-jul-19 1-okt-19 Jansen Motie 10 Aanpassing rioolheffing grootgebruikers
Ingediend door CDA
Roept het college op:
• Met ingang van 2020 het meer-tarief vanaf een verbruik van meer 10.000m3
water te laten groeien naar 50% van het basistarief (nu €298), Nu ligt dat op
25%.
• Dit mag plaatsvinden via een ingroeimodel, waarbij van 10.000 – 25.000 M3
het tarief in 4 jaar tijd uitkomt op 50% van het basistarief.
• Van 25.000 – 50.0000 M3 de ingroei 6 jaar is.
Boven de 50.000 M3 de ingroei 8 jaar is.

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=23c6e20f-0ae7-4f19-b5f0-8650b9dfdbd0&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=23c6e20f-0ae7-4f19-b5f0-8650b9dfdbd0&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=23c6e20f-0ae7-4f19-b5f0-8650b9dfdbd0&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=23c6e20f-0ae7-4f19-b5f0-8650b9dfdbd0&FoundIDs=&year=2019


M kadernota 9-jul-19 1-okt-19 Van Dongen Motie 12 Groen moet je doen
Ingediend door: GroenLinks samen met ABZ, D66 en ChristenUnie-SGP
Roepen het college op
1. Begin 2020 met een voorstel te komen voor een systeem om natuur
inclusief bouwen te bevorderen,
2. Actief te communiceren over de mogelijkheden voor natuur inclusief
bouwen bij renovatieprojecten.

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=23c6e20f-0ae7-4f19-b5f0-8650b9dfdbd0&FoundIDs=&year=2019


Kolom1 Kolom2





Op 18 juni jl. is er in de
Carrousel een vraag gesteld
over de leeftijdsopbouw van
de deelnemers aan het
vuurwerkonderzoek. Hierbij
treft u onze reactie aan. Het
OCD heeft de leeftijdsopbouw
uitgezocht en heeft het volgende
gerapporteerd:
• De vragenlijst is door 150
mensen jonger dan 40 jaar
ingevuld, 115 mensen waren
tussen de 40 en 55 jaar en 209
mensen waren ouder dan 55.
• Om ervoor te zorgen dat de
uitkomsten representatief zijn
voor de gemeente Zwijndrecht
als geheel, heeft het OCD de
uitkomsten gewogen naar
leeftijd en wijk.
• De jongeren hadden een grote
rol in het groepsgesprek dat het
OCD voerde met de
vuurwerkliefhebbers.


